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            OBEC  RADOŠOVCE 
Obecný úrad 188, 908 63 Radošovce 

 

 

Z Á P I S N I C A 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva  v Radošovciach, 

konaného dňa 28. januára  2016 o 18.00 hod. v Kultúrnom dome v  Radošovciach 

 

Predsedajúci :  Ing. Vladimír Kočárik, starosta obce 

 

Prítomní poslanci: Bc. Juraj Mikula 

                    Martin Molent  

                                      Mgr. Pavol Špetta     

        Mgr. Viktor Gréč  

  Ing. Ján Kall 

  Ing. arch. Tomáš Huliman  

  Silvia Lukovičová 

  JUDr. Ján Pekar 

 

Prizvaná kontrolórka obce: Mgr. Eva Volková   

 

Program: 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Kontrola plnenia uznesení 

3. Schválenie kontrolnej činnosti na I. polrok 2016 

4.  Schválenie Všeobecne záväzného nariadenia o podmienkach chovu a držania psov na 

území obce Radošovce 

5.   Žiadosti občanov 

            6. Rôzne 

            7. Diskusia 
            8. Záver 

              

K BODU 1 : Otvorenie zasadnutia 

Zasadanie Obecného zastupiteľstva otvoril  a viedol Ing. Vladimír Kočárik, starosta obce 

Radošovce, skonštatoval, že je prítomných 8 poslancov, čo je nadpolovičná väčšina poslancov a 

preto je Obecné zastupiteľstvo uznášaniaschopné.  

 

a) Schválenie overovateľov zápisnice  
Starosta navrhol za overovateľov zápisnice poslancov Ing. Jána Kalla a Ing. arch. Tomáša 

Hulimana, za zapisovateľku určil  p. Veroniku Šrámkovú. 

 

Uznesením č.  125/2016 boli za overovateľov zápisnice schválení  Ing. Ján Kall a Ing. arch. Tomáš 

Huliman. 

 

Za: 6  

Proti: 0 

Zdržal sa hlasovania: 2 /Ing. Ján Kall, Ing. arch. Tomáš Huliman/ 

Uznesenie bolo schválené. 
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b) Schválenie programu 

Starosta prečítal navrhovaný program. Ing. Ján Kall navrhol doplniť ďalší bod programu - 

Schválenie zmeny rozpočtu /výmena okien v KD a vybudovanie chodníkov na ulici 

Párovce/. 

 

Uznesením č. 126/2016 bol schválený navrhovaný program: 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Kontrola plnenia uznesení 

3.  Schválenie kontrolnej činnosti na I. polrok 2016 

4.  Schválenie Všeobecne záväzného nariadenia o podmienkach chovu a držania psov na 

území obce Radošovce 

5.  Zmena rozpočtu 

6.    Žiadosti občanov 

            7. Rôzne 

            8. Diskusia 
            9. Záver 

 

Za: 8 

Proti: 0 

Zdržal sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo schválené. 
              

K BODU  2 : Kontrola plnenia uznesení – predložil starosta 

- Ing. Šagát dokončil projektovú dokumentáciu k IBV, začneme pracovať na územnom 

konaní, požiadame o vyjadrenia dotknuté orgány, pristúpime k jednaniu so Slovenským 

pozemkovým fondom ohľadom vykúpenia pozemku a pristúpime k riešeniu prekladu 

vysokého napätia.   

- Obec požiadala MŠVVaŠ SR o dotáciu na výmenu okien na budove ZŠ, ktorá bola 

schválená vo výške 35 000,- € a prevedená na účet ZŠ. Prebieha verejné obstarávanie, 

náklady na výmenu okien by nemali presiahnuť výšku dotácie, pričom budú vymenené 

všetky zostávajúce okna. Plánuje sa aj výmena sklobetónu, ktorá bude financovaná 

z prostriedkov ZŠ ušetrených na spotrebe plynu.  

- Združenie obcí Viesky – kanalizácia – prebieha vyhodnocovanie ponúk z výberového 

konania. Zatiaľ nie sme oprávnený žiadateľ, bližšie informácie koncom roka 2016. 

 

K BODU 3 : Schválenie kontrolnej činnosti na I. polrok 2016 – predložil starosta a vyzval 

kontrolórku obce Mgr. Evu Volkovú, aby oboznámila prítomných s plánom kontrolnej činnosti. 

 

Uznesením č. 127/2016 Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Plán kontrolnej činnosti na I. polrok 2016 

 

Za: 8 

Proti: 0 

Zdržal sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo schválené.  

 

K BODU 4 : Schválenie Všeobecne záväzného nariadenia o podmienkach chovu a držania 

psov na území obce Radošovce – predložil starosta a uviedol, že schválením tohto VZN by sa 

riešil problém s umiestňovaním túlavých psov po odchyte a vyzval poslancov k pripomienkam. Ing. 

Ján Kall navrhol vypustiť časť o prechodnom karanténnom útulku, aby to nespôsobilo dovážanie 

túlavých psov z okolitých dedín. Pani Silvia Lukovičová namietala, že v Holíči takýto systém 

funguje bez problémov, s čím súhlasili aj Bc. Juraj Mikula, p. Martin Molent a Mgr. Pavol Špetta 
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dodal, že ak zistíme, že je možnosť prechodného karanténneho útulku nevýhodná, VZN sa upraví. 

 

Návrh VZN: Obecné zastupiteľstvo schvaľuje úpravu Všeobecne záväzného nariadenia o 

podmienkach chovu a držania psov na území obce Radošovce vypustením bodu 2 čl. 8. 

 

Za: 1 /Ing. Ján Kall/ 

Proti: 6 

Zdržal sa hlasovania: 1 /JUDr. Ján Pekar/ 

Uznesenie nebolo schválené. 

 

Uznesením č. 128/2016  Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Všeobecne záväzné nariadenie o 

podmienkach chovu a držania psov na území obce Radošovce. 

 

Za: 7 

Proti: 0 

Zdržal sa hlasovania: 1 /Ing. Ján Kall/ 

Uznesenie bolo schválené.  

 

K BODU 5 : Zmena rozpočtu – predložil starosta 

 

1. pozmeňovací návrh: presun finančných prostriedkov z kapitálových do bežných výdavkov na 

údržbu KD /výmena okien/ vo výške 15 500,- €. Ing. arch. Tomáš Huliman sa opýtal, či je 

v kalkulácii zahrnutá cena za dvojskla alebo trojskla. Starosta odpovedal, že za dvojskla, s tým, že 

táto kalkulácia je len predbežná, zameraná na hrubý odhad nákladov. 

 

2. pozmeňovací návrh: presun finančných prostriedkov z kapitálových do bežných výdavkov na 

vybudovanie chodníka na ulici Párovce vo výške 20 000,- €. 

 

Uznesením č. 129/2016 Obecné zastupiteľstvo schvaľuje I. zmenu rozpočtu na rok 2016. 

Zmena rozpočtu bola predkladaná v nasledovnom členení: 

I., II., zmena rozpočtu pôvodný rozpočet r. 2016

Spolu bežné výdavky 389 000,00                            353 500,00

Školstvo spolu výdavky 682 000,00                            682 000,00

Spolu kapitálové výdavky 484 500,00                            520 000,00

Finančné operácie výdavkové 18 000,00                               18 000,00

Výdavky spolu 1 573 500,00         1 573 500,00  
 

Za: 8 

Proti: 0 

Zdržal sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

Uznesením č. 130/2016 Obecné zastupiteľstvo schvaľuje II. zmenu rozpočtu na rok 2016. 

Zmena rozpočtu bola predkladaná v nasledovnom členení: 

I., II., zmena rozpočtu pôvodný rozpočet r. 2016

Spolu bežné výdavky 389 000,00                            353 500,00

Školstvo spolu výdavky 682 000,00                            682 000,00

Spolu kapitálové výdavky 484 500,00                            520 000,00

Finančné operácie výdavkové 18 000,00                               18 000,00

Výdavky spolu 1 573 500,00         1 573 500,00  
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Za: 7 

Proti: 0 

Zdržal sa hlasovania: 1 /Mgr. Pavol Špetta/ 

Uznesenie bolo schválené. 

 

K BODU 6 : Žiadosti občanov  

 

a) Žiadosť o odstránenie plesní v byte - Jozef Kuchárek – predložil starosta  

Stanovisko Komisie výstavby, rozvoja územného plánovania a životného prostredia – Ing. Ján Kall, 

predseda – komisia doporučuje dodatočne zatepliť podkrovný priestor. Starosta uviedol, že náklady 

na zateplenie budú hradené z fondu opráv, tvoreného zo zákona a práce budú zrealizované 

v priebehu nasledujúceho týždňa.  

 

Uznesením č. 131/2016 Obecné zastupiteľstvo schvaľuje zateplenie podkrovného priestoru 

v objekte ZS - bytový dom súp. č. 144. 

 

Za: 8 

Proti: 0 

Zdržal sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

b) Žiadosť o vysporiadanie užívacieho vzťahu k časti pozemkov – Miroslav Šimek - predložil 

starosta 

Stanovisko Komisie výstavby, rozvoja územného plánovania a životného prostredia – Ing. Ján Kall, 

predseda -  komisia navrhuje starostovi obce vstúpiť do rokovania s majiteľom pozemkov 

a pozemky v potrebnej výmere odkúpiť. Starosta nechá vypracovať geometrický plán a na základe 

rokovania s majiteľom pripraví zmluvu, ktorú predloží na schválenie OZ.  

 

Uznesením č. 132/2016 Obecné zastupiteľstvo schvaľuje zámer odkúpenia časti pozemkov 

v zmysle žiadosti majiteľa, návrh zmluvy bude predložený na schválenie OZ.  

 

Za: 8 

Proti: 0 

Zdržal sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

K BODU 7: Rôzne 

 

a) Darovanie pozemku pod kaplnkou v radošovských Vinohradoch – predložil starosta 

a oboznámil prítomných, že táto budova nie je zlegalizovaná a vlastníci pozemkov súhlasia 

s darovaním pozemkov obci. Zároveň vyzval JUDr. Jána Pekara k formulácii uznesenia.  

 

Uznesením č. 133/2016 Obec Radošovce vyhlasuje, že prijíma darovanie spoluvlastníckych 

podielov z nehnuteľnosti nachádzajúcej sa v k. ú. Radošovce, zapísanej v LV č. 1281 pre obec a 

k. ú. Radošovce, a to parc. č. 2836 – záhrady vo výmere 958 m2, kde z uvedenej nehnuteľnosti je 

predmetom daru spolu výmera 28 m2 a prijíma darovanie z nehnuteľnosti zapísanej v LV č. 2672 

pre obec a k. ú. Radošovce, a to parc. č. 2839 – zastavané plochy a nádvoria vo výmere 27 m2, kde 

z uvedenej nehnuteľnosti je predmetom daru výmera 7 m2, pričom podľa geometrického plánu č. 

42/2015 zo dňa 11.12.2015 bola vytvorená nová parcela č. 2800/216 – zastavaná plocha vo výmere 

35 m2. 
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Za: 8 

Proti: 0 

Zdržal sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

b) Kúpa traktora z prostriedkov obce – predložil starosta a vyzval p. Martina Molenta, aby sa 

vyjadril. Pán Martin Molent uviedol, že zlý technický stav traktora je všetkým známy a podľa 

informácií starostu je výjazd traktora potrebný minimálne 3 krát do týždňa /zber plastov, haluzovín, 

vývoz papiera atď./, preto odporúča kúpu traktora v najbližšej dobe. Starosta sa vyjadril, že ak 

v priebehu 1-2 mesiacov nebude zverejnená výzva /zberné dvory/, kedy by bolo financovanie 

zabezpečené z iných prostriedkov, pristúpi sa kúpe traktora z vlastných zdrojov a odložil riešenie na 

ďalšie zasadnutie OZ.  

 

c) Plán zasadnutí OZ – predložil starosta 

 

Uznesením č. 134/2016 Obecné zastupiteľstvo schvaľuje plán zasadnutí OZ na I. polrok 2016:  

25.2., 21.4., 23.6. 

 

Za: 8 

Proti: 0 

Zdržal sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo schválené. 
 

d) 100. výročie narodenia Ľudmile Pajdušákovej – predložil Bc. Juraj Mikula a navrhol 

odhalenie pamätnej tabule na budove ZŠ /odhadované náklady na výrobu pamätnej dosky 300 – 

400 €/.  

Stanovisko Komisie vzdelávania, mládeže, kultúry a športu – Martin Molent, predseda – doporučuje 

schváliť návrh Bc. Juraja Mikulu. Ing. Ján Kall sa pýtal, prečo má byť doska umiestnená na budove 

ZŠ a navrhol jej umiestnenie na budove OÚ alebo na rodnom dome p. Pajdušákovej, ak existuje. 

Bc. Juraj Mikula odpovedal, že rodný dom už neexistuje a umiestnenie pamätnej dosky na budove 

ZŠ odôvodnil tým, že p. Pajdušáková navštívila školu a bežne takto postupujú aj v iných obciach 

a mestách, dokonca sa po osobnostiach školy pomenúvajú. Mgr. Pavol Špetta s návrhom nesúhlasil 

s odôvodnením , že z vlastnej skúsenosti vie, že odhaľovanie pamätných tabúl na školách a ich 

pomenovanie po osobnostiach, bolo v minulosti direktívne nariadené. JUDr. Ján Pekar vyzval 

poslancov, aby pristúpili k hlasovaniu za výrobu pamätnej dosky a aby sa o schválení jej 

umiestnenia hlasovalo neskôr. 

 

Uznesením č. 135/2016 Obecné zastupiteľstvo schvaľuje výrobu pamätnej tabule k 100. výročiu 

narodenia Ľudmile Pajdušákovej.  

 

Za: 7 

Proti: 1 /Ing. Ján Kall/ 

Zdržal sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo schválené.  

 

BOD 8: Diskusia 

Ing. arch. Tomáš Huliman sa opýtal, či sa nedá na vybudovanie MŠ využiť výzva, starosta 

odpovedal, že preverí či spĺňame podmienky a tiež uviedol, že máme šancu uspieť v II. kole výzvy 

určenej na financovanie znehodnocovania čiernych skládok. Ing. Ján Kall sa opýtal, či máme 

v súvislosti so zmenou zákona o odpadoch podpísanú novú zmluvu. Starosta odpovedal, že 

momentálne sa podpisuje zmluva o budúcej zmluve so spoločnosťou ENVI – PAK a.s., ktorá 
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spolupracuje s firmou VEPOS Skalica a ktorej zástupca bude s každou obcou rokovať 

o podmienkach zmluvy zvlášť. Ing. Ján Kall sa opýtal, či už bola vykonaná inventúra, starosta 

odpovedal, že zatiaľ nemá dostatočný počet členov inventarizačnej komisie. Ďalej sa informoval, čo 

sa zistilo vo veci prekládky el. vedenia na ulici Párovce, starosta odpovedal, že začiatkom februára 

je naplánované stretnutie so zástupcom spoločnosti, ktorá urobí cenovú kalkuláciu. Pýtal sa tiež, 

ako sa postúpilo v úprave parkovania p. Kučeru, starosta odpovedal, že stretnutie s p. Pavlíkom 

/dopravný inžinier/ sa zatiaľ neuskutočnilo. Ing. Ján Kall tiež pripomenul dotankovanie nádrží ku 

koncu mesiaca, aby sa dala jednoduchšie sledovať spotreba pohonných hmôt. Informoval sa tiež na 

zmluvy o užívaní pozemkov za bytovkami, starosta odpovedal, že boli pripravené a sú podpísané. 

Ďalej sa pýtal, či sme požiadali o reflexný podklad pod „stopku“ na križovatke v smere od Viesky, 

starosta odpovedal, že zatiaľ nie. Ing. arch. Tomáš Huliman upozornil, že harmonogram prác na 

príprave podkladov k IBV už nie je aktuálny a žiadal o stanovenie nových termínov. Starosta 

upozornil na možný problém so Slovenským pozemkovým fondom, od ktorého bude treba vykúpiť 

pozemky pod cestu k IBV, ktoré môžeme žiadať až po územnom konaní. Ing. arch. Tomáš Huliman 

žiadal, aby Ing. Šagát pripravoval plány pre stavebné konanie. Pán Martin Molent sa pýtal, či sú 

podpísané zmluvy na dotácie s organizáciami, starosta odpovedal, že okrem dvoch organizácií sú 

zmluvy podpísané. Pán Martin Molent trval na tom, aby sa k obsahu zmluvy s TJ Chvojničan mali 

možnosť vyjadriť všetci poslanci ešte pred jej podpisom. Starosta nesúhlasil, nakoľko obsah zmluvy 

je daný prijatým VZN o dotáciách a jednotný pre všetky organizácie, ktorým bola dotácia 

schválená, ale prisľúbil dohodnúť stretnutie so zástupcami TJ Chvojničan a poslancami OZ. Pán 

Martin Molent nesúhlasil a pripomínal, že pri schvaľovaní dotácie pre TJ Chvojničan sa poslanci 

a starosta dohodli, že obsah zmluvy s TJ bude možné doplniť podľa návrhov poslancov.  Ing. arch. 

Tomáš Huliman navrhol zistiť pomer domácich hráčov a hráčov z okolia, k čomu p. Martin Molent 

uviedol, že nesúhlasí, nakoľko by táto informácia mohla skresľovať skutočnosť. Mgr. Pavol Špetta 

navrhol zistiť, ako funguje financovanie v okolitých obciach, p. Martin Molent uviedol, že toto už 

zisťoval a niektoré obce neprejavili súčinnosť pri poskytnutí týchto údajov. JUDr. Ján Pekar sa 

opýtal, či už je zameraný pozemok v „Hliníkoch“, ktorý by sa mohol využívať ako zberný dvor, 

ďalej požadoval, aby sa stavebná komisia zaoberala opravou a rozšírením cesty v časti „Zákostolie“ 

a zvážiť zásah do parku pri kostole. Ing. Ján Kall navrhol posúdenie stavu drevín v parku, urobiť 

prerez a následne upraviť park a chodníky. Starosta súhlasil s opravou cesty, ale s úpravou parku 

navrhol počkať až po dokončení rekonštrukcie strechy na kostole, ktorá je plánovaná na tento rok. 

Pán Martin Molent navrhol, po ukončení stavebných prác na predajni potravín na námestí /p. 

Kocianová/, vytvoriť parkovacie miesta medzi Pohostinstvom „U Piusa“ a Potravinami. Bc. Juraj 

Mikula pripomenul opravu chodníka pri moste v časti Vieska a tiež opravu cesty, ktorú prisľúbila 

vykonať BVS po dokončení vodovodu v tejto časti. Pýtal sa tiež na možnosť schválenie VZN 

o používaním pyrotechniky, starosta vysvetlil, že obec môže jej používanie upraviť, obmedziť, príp. 

zrušiť a vyzval Bc. Juraja Mikulu, aby pripravil návrh VZN. Ing. Ján Tokoš sa prihlásil do diskusie, 

nakoľko sa chcel informovať o možnosti využívania ihriska TJ Chvojničan pre zápasy „starých 

pánov“, pretože komunikácia so zástupcami TJ nefunguje. Starosta prisľúbil, že na plánované 

stretnutie so zástupcami TJ Chvojničan bude prizvaný aj Ing. Ján Tokoš, aby sa dohodlo umožnenie 

organizovania zápasov „starých pánov“. Pani Prokešová sa pýtala, kedy bude v časti Vieska 

dostatočné pouličné osvetlenie, naplánovaná oprava chodníkov, riešené nevhodné parkovanie na 

ceste a vykúpenie pozemku pod cestou na „spodnej ulici“. Starosta odpovedal, že pozemky 

vykúpené nie sú a parkovanie na ceste by sa mohlo vyriešiť vytvorením nových parkovacích miest. 

Pani Prokešová ďalej upozornila na neporiadok na konci Viesky. Obec by mala upozorniť majiteľa 

pozemku p. Horváta, aby vyzval p. Kramára, ktorý tam neporiadok spôsobuje, aby tento do určitého 

termínu odpratal. Pán Martin Molent sa opýtal, či oprava cesty na „spodnej ulici“ vo Vieske je 

podmienená výkupom pozemkov pod cestou, starosta odpovedal, že nie, ak budeme financovať 

opravu z vlastných prostriedkov. Poslanci sa zhodli, že treba dohodnúť priority, do ktorých sa 

zahrnie aj plán opravy tejto cesty. Mgr. Pavol Špetta povedal, aby poslanci svoje návrhy priorít 

zasielali do mailu starostovi. Pán Branislav Stehlík sa opýtal, či je reálna možnosť vybudovania 

vodovodu a kanalizácie v obci, starosta odpovedal, že nič konkrétne nevie povedať, BVS síce 
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prisľúbila zaradenie obce do realizovaného vodovodu, nakoľko je to však zložitý proces, nedá sa 

v súčasnosti garantovať výsledok.  

 

 

BOD 9: Záver  

 

Pretože zo strany poslancov neboli vznesené žiadne pripomienky, starosta Ing. Vladimír Kočárik 

zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončil.   

 

 

 

 

 

 

 

 

Ing. Vladimír  Kočárik                   

                                                                            Starosta obce  Radošovce      

 

Overovatelia :     

 

Ing. Ján Kall  ................................ 

 

Ing. arch. Tomáš Huliman ................................ 


